



Expectations
Empowering Learners
Excelling Through Life
Enriching Lives
Every Child Matters
Empathy For Others
Excellence

THE BRITISH SCHOOL OF LOMÉ

Residence du Bénin, 02 BP20050, Lomé 02,

TOGO, WEST AFRICA.

Tel: +228 22264606 headmaster@bsl.tg

The School Fees for the Year 2018 – 2019 are as follows:

New Student One Time Fees

Registration Fee	460 Euro	302,000 Fcfa
Boarding Deposit 50% Refundable	4,574 Euro	3,000,00 Fcfa

Annual Student Fees

Reservation Fee (*)	p.a.	460 Euro	302,000 Fcfa
Parent's Association Fee	p.a.	40 Euro	26,000 Fcfa
Development Fee	p.a.	382 Euro	250,000 Fcfa

Day Students

Early Years (Crèche: Age 18m- 2yr)	p.a	3,964 Euro	2,600,000 Fcfa
Early Years (Nursery 1: Age 2-3; 2: 3-4)	p.a	4,123 Euro	2,704,000 Fcfa
Reception: Age 4-5	p.a	6,058 Euro	3,974,000 Fcfa
Year 1 - Year 3	p.a	7,790 Euro	5,110,000 Fcfa
Year 4 - Year 6	p.a	8,552 Euro	5,610,000 Fcfa
Year 7 - Year 9	p.a	9,519 Euro	6,244,000 Fcfa
Year 10 - Year 11	p.a	9,786 Euro	6,419,000 Fcfa
IB Year 12 - Year 13	p.a	13,979 Euro	9,169,000 Fcfa

Boarding Students

Boarding Year 4 - Year 6	p.a	19,915 Euro	13,063,000 Fcfa
Boarding Year 7 - Year 9	p.a	20,881 Euro	13,697,000 Fcfa
Boarding Year 10 - Year 11	p.a	21,148 Euro	13,872,000 Fcfa
IB Boarding	p.a	25,341 Euro	16,623,000 Fcfa

Additional Fixed Fees

IGCSE Association Fee (Yr 10 - Yr 11)	p.a.	382 Euro	250,000 Fcfa
IB Association Fee (Yr 12 - Yr 13)	p.a.	763 Euro	500,000 Fcfa

(*) Recoverable from Tuition Fee



International Baccalaureate World School



A Cambridge International School



www.bsl.tg



Expectations
Empowering Learners
Excelling Through Life
Enriching Lives
Every Child Matters
Empathy For Others
Excellence

THE BRITISH SCHOOL OF LOMÉ

Residence du Bénin, 02 BP20050, Lomé 02,

TOGO, WEST AFRICA.

Tel: +228 22264606 headmaster@bsl.tg

Please note:

1. Half of the school fees must be paid before the start of school, i.e. 30th August without which the children are not allowed to start school and the second half are due by the 15th of January.
2. The 5% sibling discount will continue to be applied to multiple family enrolments.
3. A 5% early payment discount is applied if 100% of the fees are prepaid by June 30th.
4. Lunch fees for day students: We are currently reviewing our canteen procedures. Fees will be released to parents in August.
5. At the end of each month, a 2% late charge will be applied to all accounts with past due balances.
6. Fees are considered paid when cash is given directly to the school bursar's office or cleared amounts deposited into the school bank accounts. Please send confirmation advices to bursar@bsl.tg for all wire transfers.
7. All fees are stated in EUROS: Payments in any other currency are calculated at the exchange rate for the Euro at the time of payment.
8. For any bank transfers or cheques deposited directly into one of the BSL bank accounts, we must be sent a copy of the teller in order to correctly allocate the payment.
9. Exam fees are chargeable in years 11 & 13 and payment made at the time of invoicing.
10. Any extra costs approved by parents (example: a special school trip, after school music lessons, Stay and Play, etc.) will be invoiced and charged to their account and considered due immediately.
- 11. One full term's notice must be given when withdrawing students.**
- 12. Corporate discounts are available but do require 100% payment within 1 week of approval.**



International Baccalaureate World School



A Cambridge International School



www.bsl.tg



Expectations
Empowering Learners
Excelling Through Life
Enriching Lives
Every Child Matters
Empathy For Others
Excellence

THE BRITISH SCHOOL OF LOMÉ

Residence du Bénin, 02 BP20050, Lomé 02,

TOGO, WEST AFRICA.

Tel: +228 22264606 headmaster@bsl.tg

Veillez noter que:

1. La moitié des frais de scolarité doit être payée avant le début de la rentrée, c'est-à-dire le 30 Août sans quoi les enfants ne sont pas autorisés en classe et la deuxième moitié est due le 15 Janvier.
2. La réduction de 5% continuera d'être appliquée pour plusieurs inscriptions de frères et sœurs de la même famille.
3. Une réduction de 5% pour paiement anticipé est appliquée si 100% des frais sont prépayés d'ici le 30 juin.
4. Frais de repas pour les élèves : nous sommes en train de revoir nos procédures de cantine. Les frais seront communiqués aux parents en Août.
5. À la fin de chaque mois, un intérêt de retard de 2% sera appliqué à tous les comptes avec solde débiteur.
6. Les frais sont considérés comme payés lorsque l'argent est versé directement au bureau comptable de l'école ou les montants payés déposés dans les comptes bancaires de l'école. Veuillez envoyer des avis de confirmation à bursar@bsl.tg après tous virements bancaires.
7. Tous les frais sont indiqués en EURO: Les paiements dans une autre devise sont calculés au taux de change à l'euro au moment du paiement.
8. Pour tout virement bancaire ou chèque déposé directement sur l'un des comptes bancaires BSL, nous devons recevoir une copie du guichet afin d'attribuer correctement le paiement.
9. Les frais d'examen sont exigibles dans les années 11 et 13 et le paiement effectué au moment de la facturation.
10. Tout frais supplémentaire approuvé par les parents (par exemple: un voyage scolaire spécial, des leçons de musique après l'école, Stay and Play, etc.) sera facturé et facturé à leur compte et considéré comme dû immédiatement.
11. **Un semestre complet de préavis doit être donné lors du retrait des élèves.**
12. **une remise collégiale est accordée aux parents travaillants pour une même entreprise mais nécessite le paiement intégral des factures.**



International Baccalaureate World School



A Cambridge International School



www.bsl.tg